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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsminister Stefan Löfven (S)

2015/16:1222 Regeringens ansvarsfördelning avseende frågan om Bromma 
flygplats

Onsdagen den 11 maj riktade riksdagen ett tillkännagivande till regeringen som 
innebar att regeringen ska arbeta för att utveckla Bromma flygplats. Detta är 
något som riksdagen har varit tydlig med flera gånger tidigare och som det 
finns en stabil majoritet i kammaren för. 

För en tid sedan entledigade statsministern Mehmet Kaplan från hans post som 
statsråd med ansvar för bland annat Bromma flygplats. Han tilldelade då it-
frågorna till näringsminister Mikael Damberg, och bostadsfrågorna handhas 
tills vidare av statsrådet Per Bolund. Vem som har hand om Bromma flygplats 
har dock inte varit lika tydligt och går heller inte att läsa sig till på regeringens 
hemsida, om man inte ska anta att statsrådet Anna Johansson har tagit frågan 
utan att det annonserats.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsminister Stefan Löfven:

 

Vilket statsråd har i dag, den 16 maj 2016, ansvar för frågor som rör Bromma 
flygplats utveckling?

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-05-17
Besvaras senast
2016-05-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


